
V Libochovanech dne 31. srpna 2010 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Nějak se nám nezadařilo s počasím. Nejprve ta velká voda v Řepnici, co poškodila hlavní průtahovou 

komunikaci ucpáním kanalizace a totálním rozbitím vozovky a potom povrchová a spodní voda 

v Libochovanech u hřiště, kdy museli v minulém týdnu zasahovat hasiči z Litoměřic. V kombinaci 

s naším jedním čerpadlem a dvěma čerpadly poskytnutými od HZS se voda z lokality nepřetržitě čerpá 

už celý týden. Problematický odtok vody bude řešen prohrábnutím nové odtokové strouhy na 

pozemcích hřiště a zaústěním do obecní kanalizace. Bohužel bude nutné řezat nově položený asfalt, 

aby se mohlo uložit kanalizační potrubí a počasí nám rozhodně nepomáhá. Je opravdu velice náročné 

kohokoliv přesvědčit o tom, že tato opatření jsou nutná a finanční spoluúčast státu je tu na místě. 

Zadarmo nikdo nic neudělá. Čekáme na pojišťovnu, která by se měla vyjádřit ke škodě, kterou 

napáchala voda v řepnickém Edenu, naše čerpadlo střídavě čerpá vodu ze sklepa Edenu a sklepa 

v Mateřské škole.    

  

Zítra jdou školáci po dvou měsících do školy, někteří asi tohle své „zaměstnání“ přivítají rádi, když 

venku není o co stát. Koupání  v přírodě i na koupalištích není aktuální, běhání po turistických cestách 

není u mládeže příliš v oblibě, jízda na kole v kalužích není příliš zábavná a vysedávání u vody na 

rybách není na pořadu dne. Tak bude asi škola ta správná volba. 

  

Před ukončením poslaneckého mandátu a komunálními volbami, kterými bude zvoleno nové obsazení 

zastupitelského sboru si jedu trochu odpočinout. Ještě nás čeká poslední veřejné zasedání, vítání 

občánků, (bude nás už 600 stálých obyvatel), ještě jednou nás letos navštíví auditorská kontrolní 

skupina z Krajského úřadu a noví zastupitelé se ujmou obecních otěží. 

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


